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2. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 8.2.2016  
 
 
MVDr. Hrdlík: 
Roznášanie reklamných predmetov po Paričove. Všetko pekné, príde tu firma v sobotu, 
nedeľu, zoberie batoh na chrbát a vio dáva všade a najlepšie, keď nevidí nikto, tak to vyhodí 
do záhradky, medzi tým príde vietor, rozfúka. Je to nejak kontrolované, kto to kontroluje? Ja 
neviem, majú povolenie dajaké? Keď má, tam sú schránky. Ja mám na schránke napísané, 
nevhadzujte reklamné predmety. Oni nevhadzujú do schránky, oni rovno do záhradky. Celý 
Paričov je reklamná plocha, kde to všetko lieta tam. Treba to povedať tým scientológom, čo 
to roznášajú, žeby to nejak dali do šoru, žeby aj oni mali nejaké pravidla.  
 
PhDr. Čižmár: 
K problematike Paričova a vhadzovania letákov, aj tento problém už riešila mestská polícia. 
Práve preto sa v posledných dvoch, troch mesiacoch od poverenia pána Cabadu zmenila aj 
forma monitorovania mesta jednotlivými policajtmi. Z odoziev, ktoré máme zo strany 
občanov vieme, že mestských policajtov je viac vidieť, viac sa snažia komunikovať s občanmi 
a takisto riešiť problémy priamo na mieste, ale je to podnet pre nás, budeme ho riešiť. 
Bohužiaľ, to riešenie trošku brzdí  aj to, že túto činnosť, ako si povedal pán poslanec 
vykonávajú väčšinou ľudia, ktorí sú prijatí na dohodu a niekedy nedodržiavajú tie základné 
pravidla, ktoré pracovníčky pošty zo svojej strany spĺňajú, to znamená na podmienku alebo na 
poznámku, že sa nemajú vhadzovať zbytočné reklamné pútače, resp. plagáty, tak to nerobia. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Určené: 
MsP Trebišov 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


